

#### INDICATIONS

Relief of occasional diarrhea. Relief of occasional diarrhea due to indigestion, Food-induced gastritis, vomiting, Water-induced gastritis. Pain caused by dental caries.

## DOSAGE

15 years old or above : 3 pills at a time 11 to 14 years old : 2 pills at a time 8 to 10 years old: 11/2 pills at a time 5 to 7 years old: 1 pill at a time Take three times a day after every meal. The decayed tooth should be treated with 1/2 to 1 pill.

### CONTENTS (IN EACH 9 PILLS)

- J. P. Creosota 400mg J. P. Powdered Gambir 200mg
- J. P. Powdered Pheliodendron Bark 300mg J. P. Powdered Glycyrrhiza 150mg Powdered Citrus Unship Peel 300mg

If the symptoms persist, you should consult a physician.

# MADE IN JAPAN

致肚瀉、飽脹不適、食物不妥引 致赐智不领、临时、水土不顺。由

用法・用量 扬目三次, 俯绕阳之。 15歲歲以上: 海次3粒 11表至14表: 6次 2 秒 8 截至10截: 每次 1 另於 5 离形 7 微: 预次 1 粒

用於增密柱牙癌之牙孔。 以半粒至一粒低宜 成份。份量(9粒中)

日本花典 200mg 日本基典 300mg 150mg 300mg

如期藥數天面症状特額, 該向醫

100粒装 日本製造



987110 00243